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 PROTOKÓŁ NR 47/22 

POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 12 kwietnia 2022 r. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11:30 i trwało do godz. 12:45 w zdalnym trybie 

obradowania. W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1) 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Sekretarz Powiatu 

Andrzej Krzemiński, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena 

Stawiarska, Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-

Bień, Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz, Zastępca 

Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak, Naczelnik Wydziału 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska. Posiedzenie otworzył, 

stwierdził kworum i poprowadził Przewodniczący komisji Jarosław Przygoda. Głównym 

tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXVI sesję Rady 

Powiatu w Gryfinie oraz powołanie Zespołu Kontrolnego do przeprowadzenia kontroli 

dostępności infrastruktury powiatowych instytucji dla potrzeb osób niepełnosprawnych.  

 

Ad. 2  
Porządek obrad 47. posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie został 

przedstawiony i stanowi zał. nr 2. 

 

Ad. 3  

Protokół nr 46/22 posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 30 marca 2022 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Hubert Andrych. 

 

Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXVI sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 

 

I. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Gryfińskiego za rok 

2021 (druk nr 1/XXXVI); 

- informacja przedstawiona na sesji; 

 

II. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie za 2021 r. 

(druk nr 2/XXXVI); 

- informacja przedstawiona na sesji; 

 

III. Informacja z działalności bieżącej szpitala powiatowego prowadzonego przez 

Spółkę z o.o. „Szpital Powiatowy w Gryfinie”. 

- informacja przedstawiona na sesji; 

 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za rok 2021 

(druk nr 3/XXXVI);  

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gryfinie – Bożena Stawiarska 
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
powiedziała, że jednostka zajmuje się pomocą społeczną, pieczą zastępczą, rehabilitacją 

społeczną i zawodową osób niepełnosprawnych, poradnictwem specjalistycznym, interwencją 

kryzysową i przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie. Poprzedni rok był kolejnym rokiem 

covidowym, trudny rok dla jednostek całodobowo sprawujących opiekę oraz wszędzie tam, 

gdzie występują osoby niepełnosprawne w szczególności przestrzegając reżim sanitarny.  

W ubiegłym roku PFRON uruchomił dodatkowy program pn. „Pomoc osobom 

niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych 

wywołanych chorobami zakaźnymi” i w ramach modułu IV samorząd powiatowy mógł 

wnioskować o dodatkowe środki w okresie pandemii. Celem programu było zapewnienie 

pomocy osobom niepełnosprawnym poszkodowanym na skutek działania żywiołu lub 

wystąpienia sytuacji kryzysowych spowodowanych chorobami zakaźnymi na terytorium 

Rzeczypospolitej Polskiej, a także objęcie wsparciem samorządów powiatowych i gminnych, 

które w wyniku sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi uruchomiły 

dodatkowe wsparcie dla osób niepełnosprawnych lub ich otoczenia. W ramach Modułu IV 

każdy samorząd powiatowy i gminny miał możliwość uzyskania dofinasowania  

w maksymalnej kwocie do 100 000,00 zł. Samorząd powiatowy uzyskał dofinasowanie dla 

czterech domów pomocy społecznej w łącznej kwocie 99 946,38 zł, które przeznaczył na 

wsparcie DPS-ów, które otrzymały powyżej 20 000,00 zł. Z dodatkowych działań to PCPR 

złożyło projekt konkursowy ministerialny dotyczący przeciwdziałania przemocy w rodzinie, 

otrzymując dofinansowanie. Powiat Gryfiński uzyskał najwyższą punktację w skali całej 

Polski i otrzymał jeszcze dodatkowe środki finansowe w wysokości 8 000 zł. Szerzej na temat 

zostało opisane w sprawozdaniu. Dyrektor dodała, że w 2021 r. na realizacje zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej PFRON przekazał środki finansowe zgodnie  

z algorytmem. Kwota środków finansowych z PFRON przekazana powiatowi na realizację 

zadań wyniosła 2 521 857,00 zł, w tym na dofinansowanie kosztów działania wykorzystano 

1 410 240,00 zł, rehabilitację społeczną – 1 028 899,64 zł, rehabilitację zawodową – 

82 567,80 zł. Zwrócono na koniec roku – 149,56 zł. Na terenie Powiatu Gryfińskiego 

funkcjonują cztery placówki opiekuńczo-wychowawcze, dwie w Chojnie oraz dwie  

w Trzcińsku-Zdrój. Są to 14-osobowe placówki wychowawcze dla wychowanków. 

Miesięczny koszt utrzymania w placówce w Chojnie oraz w jednej w Trzcińsku-Zdrój wynosi 

4 428,00 zł. W ubiegłym roku została utworzona, zgodnie z obowiązującymi standardami, 

druga placówka w Trzcińsku-Zdrój, w której miesięczny koszt utrzymania wynosi  

5 900,26 zł. Na terenie Powiatu Gryfińskiego działają dwa Warsztaty Terapii Zajęciowej  

w Gryfinie i Goszkowie. W Gryfinie w warsztatach uczestniczy 35 osób, natomiast  

w Goszkowie – 30 osób. W 2021 r. na WTZ w Goszkowie wydatkowano łącznie  

727 200,00 zł w tym środki z PFRON – 650 880,00 zł, dofinansowanie z Powiatu –  

76 320,00 zł oraz dotacja z Gminy Moryń – 4 000,00 zł, natomiast na WTZ w Gryfinie 

wydatkowano łącznie 843 733,00 zł w tym środki z PFRON 759 360,00 zł, dofinasowanie 

z Powiatu  – 84 373,00 zł. Przy Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie działa 

Powiatowy Zespół do spraw Orzekania o Niepełnosprawności. W ubiegłym roku złożono 

1271 wniosków o wydanie orzeczeń, natomiast wydano 1200 orzeczeń ogółem. Następnie 

Dyrektor odnosząc się do zapytania Radnego Tomasza Mirakowskiego złożonego  

na posiedzeniu Komisji Budżetu i Gospodarki powiedziała, że w 2021 r. wpłynęło  

131 odwołań od orzeczeń Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności  

w Gryfinie.  

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy ubiegłym roku były przeprowadzone kontrole  

w jednostkach nad którymi nadzór sprawuje PCPR. 
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
odpowiedziała, że w ubiegłym roku zostały przeprowadzone kontrole we wszystkich 

jednostkach. Przy kontrolach w domach pomocy społecznej zawsze zwracana jest uwaga na 

depozyty mieszkańców, na wyżywienie mieszkańców, jak są zapewniane środki medyczne.  

Z uwagi na to, że w ubiegłym roku spływały skargi, głównie na DPS w Dębcach zostały 

przeprowadzone kontrole w domach pomocy społecznej, które nie zostały potwierdzone. 

Kontrolowane były również placówki opiekuńczo-wychowawcze, Warsztaty Terapii 

Zajęciowej, Powiatowy Zakład Aktywności Zawodowej w Gryfinie. Każda kontrola kończy 

się wystąpieniem pokontrolnym zawierającym ewentualne zalecania do zastosowania.  

 

Przewodniczący komisji Jarosław Przygoda zapytał, czy występują większe problemy  

z którymi mierzy się jednostka.  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
odpowiedziała, że sytuacja związana z pandemią stworzyła dla jednostki dodatkowe problemy 

związane z samą obsługą petenta, jak również ograniczenia bezpośrednich kontaktów 

koordynatorów z rodzinami zastępczymi. Kontakt odbywał się telefonicznie lub przez 

komunikatory. Dodatkowo jednostka zapewniała wyżywienie dla np. rodzin zastępczych,  

w których doszło do zachorowań i kwarantann. Dodatkowo problemem było kierowanie osób 

do domów pomocy społecznej, ponieważ przed przyjęciem osoby musiały być testowane, 

trzymane w izolacji przez okres 14 dni, a następnie umieszczane dopiero ze wszystkim 

mieszkańcami.  Pojawiały się problemy kadrowe w domach pomocy społecznej, co wiązało 

się z nadgodzinami zdrowych pracowników i ich wyższym wynagrodzeniem. Dodatkowo 

trzeba było zwiększyć nakłady finansowe na środki higieny osobistej, aby zapewnić 

bezpieczeństwo sanitarne. Dodatkowo jednostka musiała generować w systemie miesięcznym 

sprawozdania do Urzędu Wojewódzkiego z tytułu zachorowań.  W dobie pandemii nasilona 

potrzeba była korzystania z usług psychologa.  

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia oceny zasobów 

pomocy społecznej w Powiecie Gryfińskim za rok 2021 (druk nr 4/XXXVI);  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
powiedziała, że przedmiotowy dokument w dużej części odzwierciedla dane przytoczone  

w sprawozdaniu z działalności sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gryfinie za rok 2021. Przedmiotowej ocenie zostały zawarte informacje dot. 

danych o sytuacji demograficznej i społecznej oraz dane o korzystających z pomocy  

i wsparcia. Inne rodzaje pomocy i świadczeń, zasoby instytucjonalne pomocy społecznej, 

kadra jednostek pomocy społecznej, jak również środki finansowe na wydatki w pomocy 

społecznej i w innych obszarach polityki społecznej w budżecie jednostki samorządu 

powiatowego. Aktywność projektowo-konkursowa jednostki organizacyjnej pomocy 

społecznej. Współpraca z organizacjami pozarządowymi – zadania zlecone w obszarze 

pomocy i wsparcia oraz wnioski końcowe. Dodała, że w ubiegłym roku była prośba radnych o 

zmianę formy do tej pory sporządzanej oceny zasobów, tak się stało i zostało to w nowy 

sposób przygotowane.  

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
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(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 r. (druk nr 5/XXXVI);  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
powiedziała, że w tym roku Prezes Zarządu PFRON przyznał dla Powiatu Gryfińskiego 

kwotę 2 668 730 zł na realizację określonych zadań. Wspólnie ze Społeczną Radą ds. Osób 

Niepełnosprawnych na podstawie wniosków, które już wpłynęły i z informacji od PUP 

została dokonana i przedstawiona propozycja podziału tych środków, zgodnie z załączoną 

tabelą.  

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy obywatele Ukrainy mogą ubiegać się o wsparcie  

z Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, jeżeli chodzi np. o sprzęt ortopedyczny.  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
odpowiedziała, że obywatelom Ukrainy również przysługuje dofinansowanie, jeżeli mają 

ważne oświadczenie o posiadaniu niepełnosprawności, bo jest to podstawą o wnioskowanie  

o środki ortopedyczne.   

  
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 

W tym momencie posiedzenie opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Gryfinie – Bożena Stawiarska 

 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXXV/258/2022 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 3 marca 2022 r. (druk  

nr 6/XXXVI); 

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 

– Waldemar Derkacz 

 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz powiedział,  

że na ostatniej sesji Rada Powiatu podjęła uchwałę XXXV/258/2022 w sprawie uchwalenia 

„Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli  

i porządku publicznego Powiatu Gryfińskiego na lata 2022 – 2025”. W uchwale był zapis,  

że wchodzi w życie po upływie czternastu dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Zachodniopomorskiego, który Wojewoda poddał pod wątpliwość. Stąd 

propozycja zmiany do uchwały i zapisem, iż uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 

W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego – 

Waldemar Derkacz 
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VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wniosku Okręgu Polskiego 

Związku Wędkarskiego w Szczecinie Koło Nr 18 Gryfino-Miasto (druk  

nr 7/XXXVI);  

 

Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że przedmiotowy projekt uchwały jest 

odpowiedzią na wniosek Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Szczecinie Koło Nr 18 

Gryfino-Miasto, który wnioskuje o ustanowienie zakazu używania silników spalinowych dla 

jednostek pływających na jeziorze Steklno o mocy powyżej 10 KM. Wniosek został zbadany 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, która przedstawiła propozycję wyrażoną  

w przedmiotowym projekcie uchwały po uzyskaniu pozytywnych opinii podmiotów 

wykazanych w uzasadnianiu. Dodał, że kolejny projekt uchwały jest propozycją Zarządu  

w zakresie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikami 

spalinowymi na wodach Jeziora Steklno położonego na terenie gminy Gryfino.  

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wprowadzenia zakazu 

używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach 

Jeziora Steklno położonego na terenie gminy Gryfino (druk nr 8/XXXVI);  

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa – Karina Osińska 

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska 
powiedziała, że zakaz nie dotyczy jednostek pływających napędzanych silnikami 

spalinowymi o mocy nie przekraczającej 10 KM.  

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa 

i Leśnictwa – Karina Osińska 

 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie 

zbiorowym na terenie Powiatu Gryfińskiego (druk nr 9/XXXVI);  

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji  

i Transportu – Urszula Przetak 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak powiedziała, 

że projekt uchwały dot. wyrażenia zgody na podpisanie umowy z nowo wyłonionym 

operatorem na świadczenie usługi w zakresie uruchomienia linii komunikacyjnej na trasie 

Moryń – Cedynia – Chojna w okresie od dnia 27.06.2022 r. do dnia 31.08.2022 r. Zadanie  

to będzie finansowane ze środków własnych organizatora oraz z dopłaty z Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na podstawie zawartej 

umowy z Wojewodą Zachodniopomorskim w wysokości 3 zł za 1 km. Ogólna wartość 

wynosi 11 195,40 zł. Mając na uwadze powyższe zasadnym jest uzyskanie zgody Rady 

Powiatu Gryfińskiego na podpisanie umowy z operatorem. 
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Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że wiadomo ile środków przekaże Wojewoda, 

jednak nie wiadomo, ile zażąda wykonawca. 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak powiedziała, 

że w ubiegłym roku cena za 1 wozokilometr wynosiła 5,95 zł brutto i wartość umowy  

z operatorem wynosiła 22 204,21 zł. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał o wykorzystanie tej linii komunikacyjnej, czy cieszyła 

się obłożeniem.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak 

odpowiedziała, że w ubiegłym w okresie wakacyjnym przewiezionych zostało 446 osób, 

średnio 10 osób dziennie. Z transportu korzystały głównie osoby starsze niemające 

możliwości przemieszczana się innym środkiem transportu 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 

W tym momencie posiedzenie opuściła Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji  

i Transportu – Urszula Przetak 

 

XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyłączenia Policealnej 

Szkoły Zawodowej z Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie i jej 

likwidacji (druk nr 10/XXXVI);  

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz-Bień 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że w styczniu br. Rada Powiatu podjęła uchwałę intencyjną w tej sprawie.  

Po tym czasie zwrócono się do Kuratorium Oświaty i Związków Zawodowych o wydanie 

opinii, które pozytywnie opowiedziały się za zamiarem likwidacji Policealnej Szkoły 

Zawodowej w Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie. Naczelnik dodała, że Zarząd 

Powiatu przygotował przedmiotowy projekt uchwały w sprawie wyłączenia Policealnej 

Szkoły Zawodowej z Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie i jej likwidacji. 

Policealna Szkoła Zawodowa w strukturze szkoły funkcjonuje od 2005 r., a nigdy nie miała 

naboru. Uchwałą uporządkowałoby się formalnie strukturę organizacyjną i stan faktyczny.  

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz-Bień 

 

XII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2022 rok (druk nr 11/XXXVI);  

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że przedmiotowym projektem uchwały 

wprowadzane są dochody, które Powiat uzyskał w między czasie. Od Wojewody 

Zachodniopomorskiego Powiat otrzymał środki w wysokości 88 000,00 zł z przeznaczeniem 
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na zapewnienie zakwaterowania i całodziennego wyżywienia zbiorowego obywatelom 

Ukrainy przebywającym na terenie Powiatu Gryfińskiego. Środkami otrzymanymi od 

Wojewody w kwocie 88 000,00 zł Powiat pokryje do tej pory wydatki związane z pomocą dla 

uchodźców. Jednocześnie zmniejsza się plan wydatków na zarządzanie kryzysowe  

z przeznaczeniem na uzupełnienie rezerwy celowej bieżącej z zakresu zarządzania 

kryzysowego w kwocie 60 000,00 zł, gdyż wcześniej uchwałą Zarządu Powiatu  

z rezerwy na zarządzanie kryzysowe przenoszona była kwota w wysokości 60 000,00 zł. 

Pozostałe środki zostały rozpisane na wydatki, które Powiat poniósł w związku  

z zabezpieczeniem pobytu uchodźców z Ukrainy w Zespole Szkół Ponadpodstawowych  

w Gryfinie. Na ten moment w szkole nie przebywają już uchodźcy, ale poniesione koszty 

zostały odzwierciedlone w projekcie uchwały. Skarbnik dodała, że od Wojewody 

Zachodniopomorskiego Powiat otrzymał kolejną dotację w wysokości 228 980,00 zł 

stanowiącą środki Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na pomoc dla 

domów pomocy społecznej w przeciwdziałaniu skutkom rozprzestrzeniania się wirusa SARS-

Cov-2 (środki ochrony osobistej, niezbędny sprzęt i wyposażenie, zapewnienie kadry 

niezbędnej do utrzymania ciągłości usług świadczonych przez te jednostki). DPS w Dębcach 

otrzymał 44 262,00 zł, DPS w Trzcińsku-Zdrój - 47 913,00 zł, natomiast DPS w Moryniu - 

65 203,00 zł, a DPS w Nowym Czarnowie - 71 602,00 zł. Następnie Skarbnik poinformowała, 

że Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie otrzymał odszkodowanie w kwocie 

23 909,00 zł z polisy ubezpieczeniowej z tytułu zerwania części dachów, zalania gabinetu 

oraz zniszczenia ogrodzenia. Na wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Gryfinie zwiększa się plan dochodów z tytułu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

od Gminy Moryń oraz planu wydatków na dofinansowanie bieżącej działalności Warsztatów 

Terapii Zajęciowej w Goszkowie. Dotacja od Gminy Moryń wynosiła 4 000,00 zł. Również 

PCPR w Gryfinie wystąpiło z wnioskiem o zwiększenie planu finansowego w kwocie 

2 000,00 zł w związku z otrzymaną darowizną od Nadleśnictwa Gryfino z przeznaczeniem na 

dofinansowanie organizacji festynu rodzinnego dla dzieci z rodzin zastępczych. Kontynuując 

Skarbnik dodała, że zwiększenia planu dochodów budżetu powiatu w kwocie 32 281,50 zł 

dokonuje się również w związku z wnioskiem Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa 

i Leśnictwa w wyniku naliczonych opłat za usunięcie zdrowych drzew i krzewów przy 

jednoczesnym zwiększeniu o tę kwotę planu wydatków Wydziału Zarządzania Drogami  

z przeznaczeniem na zadania związane z wycinką, podcinką i nasadzeniami 

kompensacyjnymi drzew przy drogach powiatowych. Ponadto zgodnie z art. 111, pkt 1 i 2 

ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

upoważni Zarząd Powiatu w Gryfinie do dokonywania zmian w budżecie w zakresie zadań 

objętych ustawą. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, jak wygląda sytuacja finansowa Powiatu w związku  

ze wzrostem stóp procentowych z tytułu obsługi kredytów, jak to obciąży Powiat. 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że aktualnie dokonuje analizę w zakresie 

wzrostu stóp procentowych. W budżecie powiatu na 2022 r. stopy procentowe, które 

obowiązywały w listopadzie były stałe. W budżecie na odsetki została zabezpieczona kwota 

w wysokości 150 000,00 zł na wszystkie kredyty, natomiast obecnie, po zmianach stóp 

procentowych i w tym tygodniu planowane jest kolejne posiedzenie Rady Polityki Pieniężnej, 

gdzie ma nastąpić kolejny wzrost. Na ten czas wzrost jest do kwoty ok. 550 000,00 zł.  
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Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy w związku z zaistniałą sytuacją może dojść do 

ograniczenia w realizacji zaplanowanych inwestycji, czy Zarząd Powiatu będzie musiał 

zwrócić się do Rady Powiatu z wnioskiem o wycofanie pewnych inwestycji.  

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że aż tak czarny scenariusz nie jest 

pisany. Został zakończony poprzedni rok sprawozdawczy, z którego wynika, że wolne środki, 

które zostały Radnym na początku wykazane są większe. Na sesji majowej planuje się 

wprowadzenie dodatkowych środków do budżetu wynikające z rozliczeń. Środki będą 

zabezpieczane na obsługę kredytów. Na obecny czas sytuacja Powiatu nie budzi niepokoju, 

Powiat ma środki, które pozwalają na zabezpieczenie. Niemniej jednak nie wiadomo, jak 

sytuacja będzie wyglądała po pełnych 6 miesiącach, sytuacja będzie zależna od polityki 

Państwa i jak się będą kształtowały ceny.  

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 

XIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-2039 (druk nr 

12/XXXVI);  

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że konsekwencją poprzedniej uchwały, 

zgodnie ze zmianami w budżecie w 2022 roku, dokonano zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-2039. Dokonano zmian w zakresie 

następujących przedsięwzięć: Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Dębcach, 

prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Moryniu, prowadzenie Domu Pomocy Społecznej 

w Trzcińsku-Zdroju. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Gryfińskiego  

na lata 2022-2039 spowodowały modyfikacje w kształtowaniu się relacji z art. 243 ustawy  

o finansach publicznych. Szczegóły zaprezentowano w tabeli w objaśnieniach. Pełen zakres 

zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 

Ad.5 Powołanie Zespołu Kontrolnego do przeprowadzenia kontroli dostępności 

infrastruktury powiatowych instytucji dla potrzeb osób niepełnosprawnych.  

 

Przewodniczący Komisji Jarosław Przygoda zaproponował zwołanie Zespołu Kontrolnego 

na dzień 10 maja br. oraz powołał Zespół w składzie: 

1. Jarosław Przygoda – przewodniczący; 

2. Agnieszka Gralak – członek, 

3. Tomasz Mirakowski – członek, 

4. Hubert Andrych – członek, 

do przeprowadzenia kontroli dostępności infrastruktury powiatowych instytucji dla potrzeb 

osób niepełnosprawnych. Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej ustalił, że w ramach kontroli 

czynności kontrolne przeprowadzi w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Chojnie, Powiatowym Urzędzie Pracy w Chojnie oraz Szpitalu Powiatowym w Gryfinie 

Sp. z o.o.  
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Ad. 6 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 

 

- brak; 

 

 

Na tym zakończono  posiedzenie komisji o godz. 12:45. 

 

 

Protokół sporządziła: 
 

Magdalena Romankiewicz 

 

  

 Przewodniczący Komisji 

 

 Jarosław Przygoda 


